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Interpelacje i pytania radnych 
z LVIII Sesji Rady Miejskiej Białogardu 

w dniu 24 września 2014 r.  
 
 
 
 
Zbigniew Jonko –  
1. poruszył sprawę monitoringu przy ul. Dworcowej. Radny uważa, że kwota 160 
tys. zł na zakup 3 czy 4 kamer jest zawyżona. Radny prosił o zakres 
wykonanych prac w zakresie monitoringu oraz o przekazanie projektu 
technicznego.  

2. w związku z pracami nad przyszłorocznym budżetem Miasta Radny prosił o 
wykonanie łącznika pomiędzy ulicami Mickiewicza i Wazów, gdzie są wyłożone 
płyty betonowe i brak jest pobocza. Zdaniem Radnego to stanowi utrudnienie w 
poruszaniu się przez pieszych. 

 

 
Andrzej Siwek – 
1. pytał czy zajęcie pasa drogowego powinno odbywać się na wniosek 
zainteresowanego, czy powinna być decyzja administracyjna określająca 
sposób, obszar i koszt zajęcia pasa drogowego oraz czy zgodnie z ustawą o 
drogach publicznych można zająć pas drogowy bez wniosku, bez decyzji 
administracyjnej i bez wymiaru opłaty?  

 

  
 


